



إيناجيك كانجين لمعدات المياه ذ.م. م
ENAGIC KANGEN WATER EQUIPMENT L.L.C

Office No.105, Hassanacor Building, AL Barsha First, Dubai, United Arab Emirates

Telephone: 043955011 Fax: 043955150 P.O. Box: 282885

July 14th, 2022

14 يوليو/ تموز 2022

To Whom It May Concern,

إلي من يهمله الامر،

We, Enagic Kangen Water Equipment LLC Dubai would like to inform that we do not make/ accept sales through any online third-party e-commerce platforms, including but not limited to Amazon, Desertcart, eBay etc. Also, we provide neither free trial units for any time nor discounts on any kind of sales of Kangen Water Machine. All sales should be closed only through our official Independent Distributors following the below official price list.

نشهد نحن شركة إيناجيك كانجن لمعدات المياه ذ.م.م. بأننا لا نقوم/ لا نقبل بأي مبيعات من خلال أي منصات تجارة إلكترونية عبر الإنترنت تابعة لجهات خارجية بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، Amazon و Desertcart و eBay وغيرهم. كما أننا لا نقوم بتقديم أيًا من منتجاتنا كوحدة تجريبية لمدة محددة مجانًا، ولا نقوم بتقديم خصومات على أي من مبيعات أجهزة مياه كانجن خاصتنا. وعليه، فجميع المبيعات لا بد وأن تتم فقط من خلال موزعيننا المستقلين الرسميين وفقًا لقائمة الأسعار الرسمية أدناه.

We assume no responsibility or liability for any purchases made from these non-Enagic websites. We do not cover these Kangen Machine's servicing or warranties and cannot be held responsible if the Enagic products purchased turn out to be defective as they may not be brand new products.

لا تتحمل شركتنا أي مسؤولية أو التزام عن أي مبيعات تتم عبر مواقع الانترنت غير التابعة لشركة إيناجيك. فشركتنا لا تقوم بتقديم خدمات ما بعد البيع أو تفعيل أي ضمان خاص بتلك الأجهزة، ولا نتحمل أية مسؤولية إذا تبين أن منتجات شركتنا المشتراة عبر الانترنت معيبة نظرًا لأنها قد لا تكون منتجات جديدة كليًا

Under no circumstances shall we have any liability to customers for any loss or damage of any kind incurred as a result of the use of the Enagic products sold by these third-party channels.

ولن نتحمل تحت أي ظرف من الظروف أي مسؤولية تجاه العملاء عن أي خسارة أو ضرر من أي نوع يحدث نتيجة لاستخدام منتجات شركتنا المُباعة من خلال منصات خارجية.

Your purchase, usage, and reliance on any Enagic product purchased via these unauthorized channels will be solely at your own risk which we strictly do not recommend due the seriousness of the consequences. Therefore, please purchase our products only through our Independent Distributors to enjoy the complete after-sales services.

وعليه، فتقع مسؤولية شراؤك واستخدامك واعتمادك على أي منتج تم شراؤه عبر هذه المنصات على عاتقك الخاص فقط - الأمر الذي لا نوصي به البتة نظرًا لما يتبعه من عواقب صارخة. لذا، يرجى القيام بشراء منتجاتنا فقط من خلال موزعيننا المستقلين الرسميين للتمتع بخدمات ما بعد البيع على أكمل وجه.

MODEL NAME اسم الطراز	OFFICIAL PRICE VAT INCLUSIVE سعره الرسمي شامل شريية القيمة المضافة VAT
LEVELUK K8	AED 20,213.00
LEVELUK JRIV	AED 11,550.00
LEVELUK SD 501	AED 15,698.00
LEVELUK SD 501 PLATINUM	AED 17,273.00
LEVELUK SUPER 501	AED 22,575.00
ANESPA DX	AED 12,390.00

Note: Independent Distributors of Enagic Dubai fulfil the Distributor's Agreement and abide to the Provisions in Enagic Kangen Water Equipment LLC Policies & Procedure.

ملاحظة: لزامًا على الموزعين المستقلين لشركة إيناجيك بدبي الالتزام التام باتفاقية الموزع والشروط والأحكام الواردة في كتيب السياسات والإجراءات للشركة.